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PROTOKÓŁ Nr XLIV/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 13 września 2017 r. 

 
 
 
 
Ustawowa liczba Radnych                                  15 
Liczba Radnych obecnych na sesji                     11 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie              1430 
 
 
 
Radni obecni na sesji: 
  

1. Jacek Ciapała 
2. Władysław Czerwiński 
3. Michał Gaczkowski 
4. Sebastian Gaik 
5. Ireneusz Kuczyński 
6. Grzegorz Królik 
7. Jan Ratajczyk 
8. Konstanty Ruciński 
9. Adam Stobiecki 
10. Sławomir Szczur 
11.  Mirosław Włóka 

 
Radni nieobecni na sesji: 
 

12. Bartosz Borkowski 
13. Rafał Fogiel 
14. Włodzimierz Warmus 
15. Paweł Wąs 

 
                                                                                                                                              
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
                                                    
1. Burmistrz Sulejowa                                                          Wojciech Ostrowski 
2. Zastępca Burmistrza Sulejowa                                          Dorota Jankowska 



 
 
 
 
 

2 

3. Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego                  Ilona Zawisza 
4. Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska      Katarzyna Cieślik 
5. Pracownik Urzędu Miejskiego w Sulejowie                      Dominika Woźniak  
6. Mieszkaniec Sulejowa                         Tomasz Miller 

 
 
 
  

                                   
P u n k t 1 

 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
 
 
Otwarcia XLIV sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza 
Sulejowa, Zastępcę Burmistrza Sulejowa oraz pozostałe osoby uczestniczące                        
w obradach sesji.  
 
                                       
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 11 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy 
radni otrzymali projekt uchwały, która będzie omawiana na dzisiejszej sesji.     
 
 
Radni projekt uchwały otrzymali.         
                                                                                                                 

P u n k t 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił 
proponowany porządek obrad. 
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Zmiany do porządku obrad wniósł Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski 
wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Sulejów do partnerstwa z Powiatem Piotrkowskim  
w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej NR 
1502E Sulejów-Kawęczyn-Krasik – ul. Taraszczyńska w Sulejowie 
obejmującej przebudowę nawierzchni jezdni wraz z poboczami, chodnikami, 
zjazdami i skrzyżowaniami, budowę ścieżki rowerowej, przebudowę  
i rozbudowę istniejącej kanalizacji deszczowej na działkach nr ewid. 95, 138, 
158, 173, 207/1, 207/2, 514, 532/4, m 568/2, 592, 593/2, obręb 0017, miasto 
Sulejów.”  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał czy 
radni otrzymali projekt uchwały, którą Burmistrz Sulejowa chce wprowadzić do 
porządku obrad dzisiejszej sesji.     
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował, 
że naruszono §17 pkt. 2 Statutu Gminy Sulejów, gdyż nie dostarczono radnym 
projektu uchwały w określonym terminie.  
 
Na posiedzenie sesji przybył radny Sebastian Gaik. 
 
Prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku obrad.  
  
                        
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
 
 
za                              10                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         1 
 
 
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako punkt 4. 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia opłat za wodę pobieraną z urządzeń 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i wprowadzania ścieków do zbiorowych 
urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy Sulejów. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sulejów do partnerstwa z 
Powiatem Piotrkowskim w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1502E Sulejów-Kawęczyn-Krasik – ul. Taraszczyńska w 
Sulejowie obejmującej przebudowę nawierzchni jezdni wraz z poboczami, 
chodnikami, zjazdami i skrzyżowaniami, budowę ścieżki rowerowej, 
przebudowę i rozbudowę istniejącej kanalizacji deszczowej na działkach nr 
ewid. 95, 138, 158, 173, 207/1, 207/2, 514, 532/4, m 568/2, 592, 593/2, obręb 
0017, miasto Sulejów.” 

5. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
6. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
7. Zakończenie obrad. 
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu               
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 
 
 
Uwag do protokołu nie wniesiono.  
 
 
 

P u n k t 3 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia opłat za wodę pobieraną  

z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę i wprowadzania ścieków do 
zbiorowych urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy Sulejów. 

 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska 
Pani Katarzyna Cieślik. 
 
Radny  
Władysław Czerwiński 
Zapytał do kiedy obowiązywać będzie ta uchwała. 
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Kierownik Referatu  
Katarzyna Cieślik 
Miejski Zakład Komunalny zostaje przekształcony w Miejski Zarząd Komunalny, 
więc jesteśmy zobowiązani podjąć nową uchwałę. Uchwała będzie obowiązywać 
przez 18 miesięcy. 
 
Prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 11 radnych.  
 
za                             11 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIV/363/2017 w sprawie 
określenia opłat za wodę pobieraną z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i wprowadzania ścieków do zbiorowych urządzeń kanalizacyjnych na 
terenie gminy Sulejów. 
 
 

P u n k t 4 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sulejów  
do partnerstwa z Powiatem Piotrkowskim w celu wspólnej realizacji projektu 
pn. „Przebudowa drogi powiatowej NR 1502E Sulejów-Kawęczyn-Krasik –  
ul. Taraszczyńska w Sulejowie obejmującej przebudowę nawierzchni jezdni 
wraz z poboczami, chodnikami, zjazdami i skrzyżowaniami, budowę ścieżki 

rowerowej, przebudowę i rozbudowę istniejącej kanalizacji deszczowej  
na działkach nr ewid. 95, 138, 158, 173, 207/1, 207/2, 514, 532/4, m 568/2, 592, 

593/2, obręb 0017, miasto Sulejów.” 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Sulejowa Wojciech Ostrowski.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Poinformował, że projekt jest już gotowy, dokumentacja będzie gotowa do końca 
września. Powiat musi wystąpić o dofinansowanie do 15 września. Gmina Sulejów 
daje na drogę 2,5 mln zł, powiat ok. 600 tys. zł, a dofinansowania dostajemy 3 mln 
zł. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
Poinformował, że Burmistrz Sulejowa zobowiązał się do pokrycia 80% kosztów 
budowy, powiat 20%. 
 
Radny 
Sławomir Szczur 
Stwierdził, że są ważniejsze potrzeby niż ul. Taraszczyńska. Nie ma pieniędzy na 
drogę Przygłów-Koło, a to ona powinna być priorytetem, ponieważ dzięki tej 
drodze mieszkańcy mogliby wyminąć korki.  
 
Radny 
Sebastian Gaik 
Poprosił o dokumenty nad którymi radni pracują, nie dostał projektu uchwały. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Poinformował, że nie ma nic przeciwko powstaniu tej drogi. Zapytał, ile wyniosą 
koszty budowy odcinka tej drogi w mieście. 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Wyjaśnił, że powiat nie dokłada do chodników, ścieżek rowerowych, zatoczek. 
Powiat dofinansowuje tylko nakładkę asfaltową.  
 
Radny  
Sławomir Szczur 
Zapytał, czy dotacja na pewno będzie. 
 
Radny  
Sebastian Gaik 
Poinformował, że zagłosuje za tą uchwałą i ma nadzieję, że 6 mln zł wystarczy na 
budowę tej drogi.  
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Radny  
Jacek Ciapała 
Zapytał, czy Gmina dobrze wyjdzie na budowie tej drogi. Ta droga nie jest  
w najgorszym stanie. Są ważniejsze drogi do zrobienia. 
 
Radny 
Sławomir Szczur 
Zapytał, czy z tą dotacją nie będzie tak jak z dotacją na drogę Przygłów-Koło.  
 
Radny  
Jacek Ciapała 
Stwierdził, że za rok koszty wykonania tej drogi wzrosną do 9 mln zł. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
Zapytał dlaczego radni nie zostali poproszeni przez Burmistrza o zgodę na taki 
podział kosztów wykonania tej drogi powiatowej . Gdybyśmy wiedzieli dzisiaj nie 
byłoby tematu. 
 
Radny  
Władysław Czerwiński 
Poinformował, że jest zdziwiony, że koszty tej drogi wynoszą 6 mln zł. Zawsze 
podział kosztów wynosił 50% na 50%. Zapytał, czy wystarczy nam na inne 
inwestycje. Jest potrzeba zrobieni drogi w Kłudzicach. Od 2004 roku nie 
otrzymaliśmy dotacji na drogi, poza dotacjami na drogi dojazdowe do pól. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
Stwierdził, że nie może być tak, że Pan Burmistrz sam podejmuje decyzje  
o podziale kosztów, a teraz muszą decydować radni przed faktem dokonanym. 
 
Obrady sesji opuścił Burmistrz Sulejowa oraz Radny Sławomir Szczur. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach sesji. 
Prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 10 radnych.  
  
za                              10 
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIV/363/2017 w sprawie 
przystąpienia Gminy Sulejów do partnerstwa z Powiatem Piotrkowskim  
w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej NR 
1502E Sulejów-Kawęczyn-Krasik – ul. Taraszczyńska w Sulejowie 
obejmującej przebudowę nawierzchni jezdni wraz z poboczami, chodnikami, 
zjazdami i skrzyżowaniami, budowę ścieżki rowerowej, przebudowę  
i rozbudowę istniejącej kanalizacji deszczowej na działkach nr ewid. 95, 138, 
158, 173, 207/1, 207/2, 514, 532/4, m 568/2, 592, 593/2, obręb 0017, miasto 
Sulejów.”  
 
 

 
P u n k t 5 

 
Interpelacje radnych – odpowiedzi. 

 
 
Pisemnie interpelacje zgłosił radny Sebastian Gaik.  
 

P u n k t 6 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 
Radny  
Mirosław Włóka      
Zapytał co z drogą Przygłów-Koło. 
Podziękował Panu Burmistrzowi, Zastępcy Burmistrza, Radnym, Michałowi 
Cejnukowi za wykonanie ul. Kolejowej we Włodzimierzowie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki        
Odpowiedział, że Starosta unieważnił przetarg na drogę Przygłów-Koło, ponieważ 
złożone oferty przewyższają kwotę zabezpieczoną na tą inwestycję. 
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Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
Wyjaśniła, że właścicielem tej drogi jest powiat, dlatego powinien wyremontować 
całą tą drogę.  
Radny 
Mirosław Włóka 
Powiedział, że droga Przygłów-Koło jest bardzo potrzebna, a nawet konieczna.  
 
Radny  
Grzegorz Królik 
Podziękował za przegłosowanie uchwały w sprawie ul. Taraszczyńskiej. 
Poprosił o zamontowanie znaków:  

- zakaz wjazdu pojazdów powyżej 3,5 t – 2 szt. na ul. Ogrodowej, 
- zakaz wjazdu pojazdów powyżej 3,5 t oraz znaku ślepa ulica na  

ul. Kuligowskiej. 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
Odczytał pismo w sprawie podziału kosztów remontu drogi. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

- zapytał kiedy będzie wybudowana ul. Dobra Woda, 
- poprosił o zamontowanie znaku zakaz wjazdu pojazdów powyżej 3,5 t na ul. 

Łącznej, 
- zapytał kiedy będzie zrobiona pozostała część placu zabaw przy 

Samorządowym Przedszkolu w Sulejowie, 
- zapytał na jaką sumę zadłużymy Gminę w 2018 roku, jeżeli będziemy chcieli 

wykonać wszystkie inwestycje, a ceny wzrosną dwukrotnie, 
- zapytał kiedy będzie monitoring w Sulejowie. 

 
Obrady sesji opuścił Radny Jacek Ciapała. 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 

- poinformowała, że odpowiedź na temat ul. Dobra Woda zostanie 
przedstawiona na piśmie, 

- ul. Łączna będzie ulicą jednokierunkową,  
- w Samorządowym Przedszkolu mamy w tej chwili inną ważną inwestycję do 

realizacji – remont kuchni, 
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- poziom zadłużenia Gminy na obecną chwilę jest stabilny, 
- monitoring jest wpisany na listę inwestycji do wykonania przyszłym roku. 

 
Radny 
Sebastian Gaik 
Poinformował, że Pan Burmistrz na ostatniej sesji powiatu powiedział, że 
pracownicy złożyli zawiadomienia do prokuratury w różnych sprawach. Zapytał 
czy w związku z tym nie grozi nam paraliż działu inwestycji  
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
Stwierdziła, że nie ma to wpływu na pracę Urzędu Miejskiego w Sulejowie, a także 
na inwestycje realizowane przez Gminę. 
 
Radny  
Konstanty Ruciński 
Zapytał, czy są jakieś nieruchomości, których właścicielem jest Gmina, które 
można sprzedać. 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
Poinformowała, że każdy ma prawo wystąpić o nabycie nieruchomości Gminy. 
Każdy taki wniosek jest traktowany indywidualnie. 
 
Radny  
Jan Ratajczyk 
Poprosił o przyspieszenie sprawy budowy chodnika przy kościele w Witowie. 
 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
Poprosił o ułożenie kostki na ul. Targowej przy przystanku. 
 
Radny  
Jan Ratajczyk 
Prosił o opróżnienie koszy na śmieci przy przystankach w Witowie Kolonii. 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Tomasz Miller 
Poprosił informację na piśmie ile środków zewnętrznych pozyskaliśmy na budowę 
dróg lokalnych.  
Radny Sebastian Gaik prosił o kopie tej odpowiedzi do wiadomości. 
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Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
Podziękowała za inicjatywę, którą grupa mieszkańców przejawiła w sprawie 
najważniejszej dla naszej gminy czyli obwodnicy Sulejowa. Stanowisko tych osób 
jest kompatybilne ze stanowiskiem samorządu sulejowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
Poinformował, że radny Paweł Wąs złożył rezygnacje z członkowstwa w Komisji 
Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu. Uchwała w tej sprawie zostanie 
podjęta  na sesji 28 września 2017 r.  
Zaprosił na dożynki gminne 16 września.  
 
 
  
 P u n k t 7 
 

Zakończenie obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XLIV Sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 13 września 
2017 r. o godzinie 1610.                       
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